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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

10/27.06.2023 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 27.06.2023 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna iunie a anului 2023. 

       Ședința începe la ora 1730, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate,. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al UAT Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 274 /20.06.2023 

      Președinte de ședință este ales, conform Regulamentului Consiliului Local, dl Oancea Bogdan care ia 

loc la presidiu și prezintă proiectul ordinii de zi. 

 Se supune la vot ordinea de zi, fiind aprobată cu unanimitate de voturi pentru (13)  

1. Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare  

2.  PHCL nr. 34/19.06.2023  cu privire la aprobarea concesionării prin licitație publică a 1,43 ha 

pășune din punctul Ureanca – La Popa,  nr. cadastral 81090, pășune aparținând domeniului public al 

comunei Bughea de Jos 

 Inițiator: Primarul comunei Bughea de Jos 

3.  PHCL nr. 35/19.06.2023 cu  privire la aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli al 

comunei Bughea de Jos pe anul 2023, trim. II 

        Inițiator:  Primarul comunei Bughea de Jos 

4. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare; 

Nemaifiind discuții se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi (13).  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 34/19.06.2023  cu privire la aprobarea 

concesionării prin licitație publică a 1,43 ha pășune din punctul Ureanca – La Popa,  nr. cadastral 81090, 

pășune aparținând domeniului public al comunei Bughea de Jos –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia, subliniind importanța 

concesionării pentru bugetul local 

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând că atâta timp cât sunt îndeplinite prevederile legale 

este optim să fie concesionat 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 13 voturi pentru este adoptată HCL 

nr.34/27.06.2023. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 35/19.06.2023 cu  privire la aprobarea rectificării 

bugetului de venituri și cheltuieli al comunei Bughea de Jos pe anul 2023, trim. II – Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

  Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, detaliind sumele cu care este rectificat bugetul local al comunei Bughea de Jos. 

   Dl primar detaliază costurile necesare pentru implementarea proiectelor cu finanțare din fonduri 

europene. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă de ce este necesară îndiguire la canalizare, subliniind faptul că 

la Bughea de Sus nu au fost asemenea pretenții 

Dl primar răspunde că s-a schimbat legislația.... 

  Dl consilier Ion Vlădescu  intervine punctând faptul că la aprobarea bugetului inițial pentru 
canalizare a fost prevăzută suma de 20 000 lei. Dl consilier cere detalii cu privire la cheltuirea acestei sume. 

Dl primar răspunde că a fost plătită proiectarea și o serie de avize. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă ce se întâmplă dacă va trebui facut acest sistem de îndiguire 
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Dl primar explică faptul că acest sistem este obligatoriu să fie făcut și a fost prins în proiectare. În 

caz contrar cei de la Apele Române nu ar acorda avizul. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă care va fi prețul acestei lucrări de îndiguire 

Dl primar răspunde că momentan nu știe exact. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine întrebând câte avize mai trebuie luate pentru asfaltarea 

drumurilor local 

Dl primar răspunde că nu nu mai sunt multe avize de luat si speră să primim finanțarea cât mai 

curând. 

Dl consilier Ion Vlădescu răspunde că sunt primării din județ care deja au început să primească 

banii.  

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru și 1 (unu) 

împotrivă (Mihai Enache) este adoptată HCL nr.35/27.06.2023. 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 
Dl primar informează că a fost semnat contractul cu Consiliul Județean pentru achiziționarea unui 

microbuz școlar electric, subliniind faptul că UAT Bughea de Jos și-a luat angajamentul să amplaseze o 

stație de încărcare la școală 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă unde vor fi amplasate stațiile de încărcare 

Dl primar răspunde că va fi una la Școala Primară Centru, alta la Bădești și una la Primărie. 

Dna consilier Maria Toader punctează faptul că de la începutul lunii iunie nu a fost ridicat gunoiul 

de la Școală. 

Dl primar răspunde că va lua măsuri în acest sens. 

Dna consilier Maria Toader solicită să fie luate măsuri deoarece animalele intră în curtea școlii și 

rup gardul. Deasemenea dna consilier punctează faptul că se face dezastru atât în curtea școlii cât și pe 

terenul de sport (dupa orele de curs și în vacanțe), solicitând să cerem și sprijinul poliției în vederea stopării 

acestui fapt. 

Dl primar răspunde că ar trebui folosite și imaginile de pe camerele de luat vederi pentru a vedea 

care sunt persoanele care distrug. 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine punctând că trebuie luate măsurti în acest sens. 

Dl consilier Bogdan Coman solicită să se intervină pe drumul spre Mlăci, cerând să se toarne bitum 

în zonele care trebuie plombate, la Barbu în curbă și la Sava. 

Dl primar răspunde că va lua măsuri în acest sens 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1815 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                         Secretar general 

      consilier local,              

             Bogdan Oancea                                                             Bianca State-Golumbeanu 


